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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Hol tart a szolnoki Csáklya úti Tisza-híd és a hozzá 
csatlakozó, Szandaszőlőst elkerülő út előkészítési folyamata?" 

             



 

 

Tisztelt Miniszter Úr! 

Szolnok városa immár régóta küzd az egyre növekvő gépjárműforgalom által okozott problémákkal. 

Ezért is kértük Szalay Ferenc polgármester úrral, hogy a kormányzat segítsen Szolnoknak egy új 

belvárosi Tisza-híd építésében, amivel nem csupán a megyeszékhely közlekedési problémáira 

találnánk gyógyírt, hanem a Szolnokra délről érkező településekről jövő forgalom levezetésén is 

segítenénk. Ez a legerősebb társadalmi igénye a szolnoki lakosoknak. 

 

A Kormány 1181/2019. (04.04.) számú határozatában rögzítettek szerint döntött az „Útprogram” 

megvalósításáról, melynek keretében döntöttek arról, hogy elkezdődik Szolnokon a Csáklya úti 

Tisza-híd és a hozzá kapcsolódó Szandaszőlőst elkerülő út tervezése. Ezt ezúton is köszönjük a 

Kormánynak. A kormány az előkészítésre 1 milliárd 670 millió forintot biztosított. Ennek keretében 

még az Innovációs és Technológiai Minisztérium feladata volt elkészíttetni a tanulmánytervet, a 

környezeti hatástanulmányt, beszerzi a környezetvédelmi engedélyt, továbbá elkészítik az 

engedélyezési terveket, valamint beszerzik az építési engedélyeket. 

 

Egy új Tisza-híd megépítése jelentősen javítaná Szolnok fejlődési lehetőségeit, továbbá Szolnok és 

térsége, de az egész keleti országrész közlekedésében is meghatározó jelentőségű lenne, ezért közös 

érdekünk, hogy a határidők optimalizálásával, minél hamarabb megvalósuljon a fejlesztés.  

 

Tisztelt Miniszter Úr! 

Tisztelettel kérdezem: „Hol tart a szolnoki Csáklya úti Tisza-híd és a hozzá csatlakozó, 

Szandaszőlőst elkerülő út előkészítési folyamata?” 

 

Budapest, 2023.03.03. 
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